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88, rue des Érables
Grenville-sur-la-Rouge (Québec)  J0V 1B0


COMMUNIQUÉ

FERMETURE DU CHEMIN DE LA 2e CONCESSION

Grenville-sur-la-Rouge, le 22 août 2023. La Municipalité de Grenville sur la Rouge désire informer ses citoyens qu’il y aura des travaux de réparation de ponceau sur le chemin de la 2e Concession, à Brownsburg-Chatham, le 23 août 2023 de 7 h à 13 h. Le chemin de la 2e Concession sera complètement fermé à la circulation durant les travaux.

[bookmark: _Hlk143602798]Le chemin de détour empruntera la montée Crooks – la Route 344 – la montée Stonefield.
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Source :	Mathieu Plouffe
		Directeur des Travaux publics
		mplouffe@gslr.ca 



RELEASE

CLOSURE OF THE 2nd CONCESSION ROAD

Grenville-sur-la-Rouge, August 22, 2023. The Municipality of Grenville sur la Rouge wishes to inform its citizens that there will be culvert repair work on 2nd Concession Road, in Brownsburg-Chatham, on August 23, 2023, from 7 a.m. to 1 p.m. The 2nd Concession Road will be completely closed to traffic during the work.

The detour will take Montée Crooks –344 Road – Montée Stonefield.

For further information, please contact the public works department at 819-242-8762 ext. 1.
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Source :	Mathieu Plouffe
		Public Work Director
		mplouffe@gslr.ca 
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Grenville-sur-la-Rouge
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